



Standard Chartered Cathay Mastercard®

The Upper House Dining Offer

Terms and conditions

15% discount in Salisterra (Sunday – Thursday)

1. Offer is subject to availability.
2. Advance booking is required, please quote “Standard Chartered Cathay Mastercard 15%” when booking to enjoy the offer, and 10% service charge applies.
3. Applicable for a maximum of 6 guests.
4. Promotion is valid from 1 January until 31 December 2024 inclusive.
5. Blackout dates apply:
1 January, 10-14 February, 12 May, 16 June, 1 October, 24-26 and 31 December, special event dates and firework nights.
6. Only available for Sunday to Thursday Dinner after 6pm, and A la carte food items only.
7. Not applicable for Private Dining Room booking.
8. Eligible for Asia Miles earning.
9. Offers cannot be redeemed for cash nor used in conjunction with other offers.
10. Standard Chartered Cathay Mastercard, Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Banking and Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Private (each an “Eligible Card”) must be used for payment settlement.
11. The Upper House (the “Hotel”) and Asia Miles Limited (“AML”) reserve the right to vary, extend, terminate and/or cancel this Offer or amend these terms and conditions at any time without prior notice.
12. In case of any disputes, The Hotel and AML reserve the right of final decision.

Welcome snack in Salisterra Bar

1. Offer is subject to availability.
2. Advance booking is required, please quote “Standard Chartered Cathay Mastercard Welcome snack” when booking to enjoy the offer, and 10% service charge applies.
3. Applicable for a maximum of 6 guests. Each guest can enjoy a maximum of 1 round of complimentary snack.
4. Promotion is valid from 1 January until 31 December 2024 inclusive.
5. Blackout dates apply:
1 January, 10-14 February, 12 May, 16 June, 1 October, 24-26 and 31 December, special event dates and firework nights.
6. Available daily after 6pm in Salisterra Bar.
7. Eligible for Asia Miles earning.
8. Offers cannot be redeemed for cash nor used in conjunction with other offers.
9. Standard Chartered Cathay Mastercard, Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Banking and Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Private (each an “Eligible Card”) must be used for payment settlement.
10. The Upper House (the “Hotel”) and Asia Miles Limited (“AML”) reserve the right to vary, extend, terminate and/or cancel this Offer or amend these terms and conditions at any time without prior notice.
11. In case of any disputes, The Hotel and AML reserve the right of final decision.

20% off on afternoon tea in Salisterra

1. Offer is subject to availability.
2. Advance booking is required, please quote “Standard Chartered Cathay Mastercard afternoon tea” when booking to enjoy the offer, and 10% service charge applies.
3. Applicable for a maximum of 6 guests.
4. Promotion is valid from 1 January until 31 December 2024 inclusive.
5. Blackout dates apply:
1 January, 10-14 February, 12 May, 16 June, 1 October, 24-26 and 31 December, special event dates and firework nights.
6. Available daily for afternoon tea meal period.
7. Not applicable for Private Dining Room booking.
8. Eligible for Asia Miles earning.
9. Offers cannot be redeemed for cash nor used in conjunction with other offers.
10. Standard Chartered Cathay Mastercard, Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Banking and Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Private (each an “Eligible Card”) must be used for payment settlement.
11. The Upper House (the “Hotel”) and Asia Miles Limited (“AML”) reserve the right to vary, extend, terminate and/or cancel this Offer or amend these terms and conditions at any time without prior notice.
12. In case of any disputes, The Hotel and AML reserve the right of final decision.

Welcome drink for all dinner reservations at The Continental

1. Offer is subject to availability.
2. Advance booking is required, please quote “Standard Chartered Cathay Mastercard Welcome drink” when booking to enjoy the offer, and 10% service charge applies.
3. Applicable for a maximum of 6 guests. Each guest can enjoy a maximum of 1 glass of welcome drink.
4. Promotion is valid from 1 January until 31 December 2024 inclusive.
5. Blackout dates apply:
1 January, 10-14 February, 12 May, 16 June, 1 October, 24-26 and 31 December, special event dates and firework nights.
6. Available daily for dinner after 6pm in The Continental.
7. Eligible for Asia Miles earning.
8. Offers cannot be redeemed for cash nor used in conjunction with other offers.
9. Standard Chartered Cathay Mastercard, Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Banking and Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Private (each an “Eligible Card”) must be used for payment settlement.
10. The Upper House (the “Hotel”) and Asia Miles Limited (“AML”) reserve the right to vary, extend, terminate and/or cancel this Offer or amend these terms and conditions at any time without prior notice.
11. In case of any disputes, The Hotel and AML reserve the right of final decision.

渣打國泰 Mastercard®

奕居餐飲優惠

條款及細則

Salisterra 85 折優惠（週日至週四）

1. 優惠視乎供應情況而定。
2. 需提前預訂，請於預訂時註明「渣打國泰 Mastercard 85 折」，方可享優惠，並需另收 10% 服務費。
3. 優惠適用於最多 6 位客人。
4. 優惠有效期為 2024 年 1 月 1 日至 12 月 31 日，包括首尾兩天。
5. 優惠不適用於 2024 年 1 月 1 日、2 月 10 日至 14 日、5 月 12 日、6 月 16 日、10 月 1 日、12 月 24 日至 26 日、12 月 31 日及特別活動日子。
6. 僅適用於週日至週四下午 6 點後的晚餐時段，單點食品菜單。
7. 不適用於包房的預訂。
8. 消費可賺取「亞洲萬里通」里數。
9. 優惠不可兌換現金或與任何其他推廣優惠或折扣同時使用。
10. 結賬時必須使用渣打國泰 Mastercard、渣打國泰 Mastercard - 優先理財及渣打國泰 Mastercard - 優先私人理財（「合資格信用卡」）。
11. 奕居（「酒店」）及亞洲萬里通有限公司（「亞洲萬里通」）保留隨時更改、延長、終止和/或取消此優惠或修改相關條款及細則的權利。
12. 如有任何爭議，酒店及亞洲萬里通保留最終決定權。

Salisterra Bar 迎賓小食

1. 優惠視乎供應情況而定。
2. 需提前預訂，請於預訂時註明「渣打國泰 Mastercard 迎賓小食」，方可享優惠，並需另收 10% 服務費。
3. 優惠適用於最多 6 位客人，每位客人最多可享用 1 輪免費小食。
4. 優惠有效期為 2024 年 1 月 1 日至 12 月 31 日，包括首尾兩天。
5. 優惠不適用於 2024 年 1 月 1 日、2 月 10 日至 14 日、5 月 12 日、6 月 16 日、10 月 1 日、12 月 24 日至 26 日、12 月 31 日及特別活動日子。
6. 僅適用於下午 6 點後於 Salisterra Bar 消費。
7. 消費可賺取「亞洲萬里通」里數。
8. 優惠不可兌換現金或與任何其他推廣優惠或折扣同時使用。
9. 結賬時必須使用渣打國泰 Mastercard、渣打國泰 Mastercard - 優先理財及渣打國泰 Mastercard - 優先私人理財（「合資格信用卡」）。
10. 奕居（「酒店」）及亞洲萬里通有限公司（「亞洲萬里通」）保留隨時更改、延長、終止和/或取消此優惠或修改相關條款及細則的權利。
11. 如有任何爭議，酒店及亞洲萬里通保留最終決定權。

Salisterra 下午茶 8 折優惠

1. 優惠視乎供應情況而定。
2. 需提前預訂，請於預訂時註明「渣打國泰 Mastercard 下午茶 8 折」，方可享優惠，並需另收 10% 服務費。
3. 優惠適用於最多 6 位客人。
4. 優惠有效期為 2024 年 1 月 1 日至 12 月 31 日，包括首尾兩天。
5. 優惠不適用於 2024 年 1 月 1 日、2 月 10 日至 14 日、5 月 12 日、6 月 16 日、10 月 1 日、12 月 24 日至 26 日、12 月 31 日及特別活動日子。
6. 僅適用於下午茶時段。
7. 不適用於包房的預訂。
8. 消費可賺取「亞洲萬里通」里數。
9. 優惠不可兌換現金或與任何其他推廣優惠或折扣同時使用。
10. 結賬時必須使用渣打國泰 Mastercard、渣打國泰 Mastercard - 優先理財及渣打國泰 Mastercard - 優先私人理財（「合資格信用卡」）。
11. 奕居（「酒店」）及（「亞洲萬里通」）保留隨時更改、延長、終止和/或取消此優惠或修改相關條款及細則的權利。
12. 如有任何爭議，酒店及亞洲萬里通保留最終決定權。

The Continental 晚餐預訂，均可享用迎賓飲品

1. 優惠視乎供應情況而定。
2. 需提前預訂，請於預訂時註明「渣打國泰 Mastercard 迎賓飲品」，方可享優惠，並需另收 10% 服務費。
3. 優惠適用於最多 6 位客人，每位客人最多可享用 1 杯免費迎賓飲品。
4. 優惠有效期為 2024 年 1 月 1 日至 12 月 31 日，包括首尾兩天。
5. 優惠不適用於 2024 年 1 月 1 日、2 月 10 日至 14 日、5 月 12 日、6 月 16 日、10 月 1 日、12 月 24 日至 26 日、12 月 31 日及特別活動日子。
6. 僅適用於下午 6 點後於 The Continental 消費。
7. 消費可賺取「亞洲萬里通」里數。
8. 優惠不可兌換現金或與任何其他推廣優惠或折扣同時使用。
9. 結賬時必須使用渣打國泰 Mastercard、渣打國泰 Mastercard - 優先理財及渣打國泰 Mastercard - 優先私人理財（「合資格信用卡」）。
10. 奕居（「酒店」）及亞洲萬里通有限公司（「亞洲萬里通」）保留隨時更改、延長、終止和/或取消此優惠或修改相關條款及細則的權利。
11. 如有任何爭議，酒店及亞洲萬里通保留最終決定權。